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PROC ES VERBAL

Incheiat azi 26.06.2017 in sedinta ordinarS a Consiliului local al comunei Saniob, stabilitd
prin dispozitia primarului nr.ll1120.06.2017, sedinta care a avut loc la sediul administrativ al
acestei institutii publice, ora I 1.00.

La ptezenta sedin!6 au participat urmdtorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar, Zatltko
Stefan-Adalbert, Kiss Istvan-Matyas, Buzas loan-Nicolaie, Erdei Danut-Eugen, Torok fanos,
Torok Emeric.

Au absentat nemotivat consilierii: Kiss Stefan-Alexandru, (Jngur Andrei-Ioan.
Au participat de drept: D-ul Molnar Joaef - primur si d-na Mela Muria-Elena -

secretar.
A mai participat din cadrul aparatului de specialitate al primarului, d-l inspector urbanism

Iaszfalvi Zsolt.

S-a constatat ca sedinta este statutarl, participffnd 7 consilieri locali din totalul de 9
consilieri in functie,

ORDINEA DB ZIz

d-na secretar solicitd completarea ordinii de zi ctt. punctul 6 - Prezentarea Raportului de
control intocmit de Institutia Prefectului judetului Bihor in urma efectudrii activitdlii deindrumare,
verificare gi control la sediul primdriei comunei SAniob, in data de 16.05.2017,raportcare a ajuns
cu poqta dupd ce ordinea de zi a fost stabilitd qi comunicatd.

D-l Zatyko Jacint - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea
Eedinlei qi a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea de zi asedintei,
la care i-a dat citire:

1. Aprobarea ordinii de zi.
2. Aprobarea procesului verbal al qedin{ei ordinare din data de 29,05.2017 .
3. Proiect de hotarare privind implementarea proiectului ,rModernizarea qi dotarea
ciminelor culturale din comuna Siniob, jude{ul Bihor,
4. Proiect de hotarare privind completarea Strategiei de dezvoltare a Comunei
Siniob.
5. Proiect de hotlrire privind aprobarea PUZ(Plan Urbanistic Zonal) qi Regulament
local pentru lucrarea ,,Infiintare After School in localitatea Saniob, .otrt.rrru Saniob,
judetul Bihor''.
6. Prezentarea Raportului de control intocmit de Institutia Prefectului judetului
Bihor in urma efectuirii activitl{ii de indrumare, verificare ;i control la sediul
primlriei comunei Siniob, in data de 16.05.2017.
7. Diverse.

Dl. Zatyko Jacint, presedintele de sedin!6 supune la vot
de zi, cu completdrile ulterioare, adoptandu-se Hotararea
impotriva si 0 abtineri .

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a
procesul verbal al sedintei extraordinare din 26.06.2017

proiectul de hotdrdre privind ordinea
nr.43, cu 7 voturi pentru, 0 voturi

pus la dispozitia consilierilor locali
pe care, presedintele de sedinta l-a



supus spre aprobarea Consiliului local .

Drept urrnare procesul verbal a fost aprobat cu 7 voturi pentru, 0 impotriva qi 0 ablineri,
adoptandu-se Hotarar ea nr.44.

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind implementarea
proiectului ,,Modernizarea qi dotarea clminelor culturale din comuna Sflniob, judeful
Bihor", d-l primar ptezinta expunerea de motive si proiectul de hotarare si arat6 ce presupune
investilia de modemizare qi dotare a cdminelor din satlle Ciuhoi qi Cenaloq. Dl primar irata ia,la
cdminul din Ciuhoi avem o cheltuiald neeligibild, deoarece avem un spaliu ocupat de centrala
Romtelecom, spafiu care nu va fi finanlat pentru cd nu este cu destinafie de cultur6, dar nici nu
putem sd nu acoperim ;i acea zonddeoarece va ardta ur6t.

Dl Zatyko Jacint, preqedinte de qedinf6, invitd la discufii.
Dl Zatyko Stefan Adalbert, pentru a clarifica, intreabd dac6 este vorba despre

demolarea celor doui clddiri qi construirea altor noi ?
Dl primar ptecizeazd' cd se vor demola doar pdnd la centurd, va fi construit acoperiq

nou, perelii vor fi reabilitali, iar la Cenalo; va fi construita o anexd pentru toalete si central de
incdlzfue.

Dl Zatyko Stefan Adalbert arutd cd,, din privinla grupului de consilieri UDMR, este o
investilie foarte binevenit5, doar c5, cheltuielile t."tigiUit" sunt pulin cam mari pentru |ugetul
comunei, dar existd posibilitatea ca tva-ul sd fie totuqi etigiUlt, aceasta reprezentAnd suma cea mai
mare de cheltuiald, iar atunci, restul cheltuielilor neeligibile fiind mai mici. Binenfeles, c[ dacd qi
porliunea care foloseqte romtelecom este neeligibil, Gbrri. sE suportdm cheltuiaia, ca doar este
clddirea noastr6.

dl. Pregedinte supune la vot proiectul de hotdrdre, punctul trei al ordinii de zi,adoptandu-se
Hotararea nr.45, cu 7 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind completarea
Strategiei de dezvoltare a Comunei Siniob, d-l prim ar prezintd,raportul de^sfecialitate qiaratd cd
pentru a respecta ghidul solicitantului, trebuie ca acest proiect .a n" inclus qi in Strategia de
dezvoltare a comunei.

DlZatyko Jacint, preqedinte de qedin!6, invitd la disculii.
Dl Zatyko Stefan-Adalbert, intreabd, cd,, dacd tot revizuim

care trebuiesc incluse?
d-na secretat, atatd. cd prin aceastd hotdrdre strategia se completeazd strict cu acest

obiectiv. Strategia de dezvoltare a comunei a fost revizuitd, in anul 2015, pentru anii 2014-2020,
urmdnd ca la urmdtoarea revizuire s6 fie cuprinse toate completdrile.

DL Zatyko Jacint, presedintele de sedinld, propune supunerea la vot a proiectului de hot6r6re,
punctul patru din ordinea de zi, adoptandu-se Hotararea nr.46 cu 7 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri.

La punctul cinci al ordinii de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea pUZ(plan
Urbanistic Zonal) qi Regulament local pentru lucrarea ,,Infiintare After School in localitatea
Saniob, comuna Saniob, judetul Bihor", d-l primar invitd pe dl inspector Iaszfalvi Zsolt sdprezinte raportul de spec^ialitate. Dl inspector preiintaraportul di specialiiate qi aratd cd suntem pe
cale sd finalizdm prima fazd, din certificatul de urbanism, ur.* aviiele de la mediu si architect-sef
acum depunem solicitare pentru avizele de la polilia rutierd qi drumuri judefene.

Dlzatyko Jacint, presedintele de sedinjd, invitd la disculii.
Nu se inscrie nimeni.

strategia, nu sunt ;i alte probleme



Dl'Zatyko Jacint, presedintele de sedin!6, supune la vot proiectul de hotdrare, punctul cincial ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.47,cu 7 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul qase, d-na secretar aratd" cd,imediat dupd ce s-au trimis invitafiile cu ordineade zi, s-aprimit prin poqtd Raportul de control al Instituliei piefectului. Astfel, considerd c6 nu estecazul sd se amane prezentatea acestuia in qedin{a urmdtoare gi in continuare prezintd, in falaconsiliului local Raportul de control intocmit de Institutia prefectului judetului Bihor inurma efectulrii activitl{ii de indrumare, verificare gi control Ia sediut primlriei comuneiSiniob, in data de 16.05.2017.

La diverse

Dl'Zatyko Jacint, presedintele de sedinld, invitr consilierii sd se inscrie la discufii cudiverse problem.
Dl primar se inscrie primul qi solicitd ca la qedinla urmdtoare sE se rcorganizezecomisiile de specialitate, deoarece de la constituirea lor au apdrut diverse probleme, retrageri desprijin politic, deces, iar acestea sunt incomplete.
A doua problemd adusd in disculie este, ca pe

gdndeascd dac[ vor fi de accord qi ce sumd s6 se cuprinda
Satului,,.

In final, dl primar atrage aten[ia dlor consilieri care in timpul gedinlei se distreaz6 cutelefonul, citesc ziarul sau consumi diverse saleuri. Sd existe totuqi un respect - unii fa16 de allii-.Al doilea inscris, dl Zatyko Stefan Adalbert, aratd cd" a solicitat un deviz estimativpentru reabilitarea cladirii ,,centru medical,, qi ,,casa de nuntd,, qi intreabd dacd s-a preg[tit aceldeviz?

Dl primar, atat6' cE a discutat problema ;i a cerut sd se caute ofertele pe SEAp.
Dl Erdei Drnuf intreabd ce solulii s-au gdsit pentru reparareadrumului din Cenalos?Dl primar aratd' cd a fost depus proiectui pentru asfaltarea dr;ri;], -J#"-a"a

a;teptdm rdspunsul..Pentru o reparare provizorie nu avem soru{ii.
Dl Torok Ianos, atatd' cd, sunt probleme la casele nelocuite din ciuhoi , care la oraactuald sunt destul de multe, deoarece in.cuilile neingrijite s-au addpostit vulpi gi qerpi.Dl primar, aratd cd va sesiza inginerJ de mediu ia iaentince aceste gospoddriiimpreund cu referenta agricold qi sd comunice somalii cdtreproprietari.

Alte probleme, nu s-au mai discutat.

D-lZatyko Jacint - presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA

qedinfa urmdtoare, consilierii sd se
in buget pentru organizarca ,,Ziua

S

MELAZATYKO JACINT ,\,] ,{

t


